
Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Lystgårdsparken 31.08.23

Deltagere: Frank, Klaus, Tenna og Louise

Dagsorden

1. Drøftelse af fælles arbejdsdage
2. Planlægning af generalforsamling
3. Andet

1.
Bestyrelsen har de sidste år oplevet en markant tilbagegang i deltagelsen ved vores fælles
arbejdsdage, hvilket gør det svært at vedligeholde området tilfredsstillende. Det er en
ærgerlig tendens, da indsatsen er med til at holde udgifterne nede for os alle.

Vi drøftede forskellige løsningsmodeller og landede på følgende forslag i prioriteret
rækkefølge:

1. Kontingentet forhøjes til at kunne dække udgifter til vedligeholdelse af fællespladsen
(ukrudtsbekæmpelse) ved køb af hjælp udefra. Der indhentes priser fra to udbydere
på vedligeholdelse af fællespladsen to gange om året (forår og efterår), og
kontingentet stiger tilsvarende. Arbejdsdage kan forekomme ad hoc ved andre
vedligeholdelsesopgaver end ukrudtsbekæmpelse.

2. Der indføres arbejdspligt til fællesdagene og et gebyr ved udeblivelse, der reflekterer
den faktuelle udgift som nævnt i 1. Deltagelse i fællesdage kan også være at stå for
forplejning, bage kage eller lignende. Arbejdspligt og gebyr kræver en
vedtægtsændring. Bestyrelsen formulerer et forslag til ordlyd.

Tenna henter priser fra to udbydere af vedligeholdelse af grønne områder. Bestyrelsen gik
fællesområdet igennem for at blive enige om, hvad der ønskes tilbud på.

2.
Dato for generalforsamling bliver den 25.10.23 kl. 19.30. Louise booker forsamlingshuset.

3.
Det nuværende telt er besværligt at sætte op og håndtere. Bestyrelsen har fundet et
alternativt telt af bedre kvalitet (flextelte), der er nemt at sætte op og derfor inviterer til flere
mulige fællesarrangementer. Hvor det evt. skal opbevares skal drøftes nærmere. Klaus
undersøger, hvilket telt der passer bedst og præsenterer det ved næste møde.

Huller i Lystgårdsparkens anden fællesvej er nu lappet. Kommunen havde givet tilsagn om,
at kantstensområdet på stamvejen kunne ordnes i samme ombæring, men dette er blevet
udsat. Det er muligvis nødvendigt at lægge asfaltstriber ind på fællesvejene i foråret. Klaus
tjekker, om der er behov på begge fællesveje.

Bestyrelsen mødes igen den 27.09.23 kl. 19.30.


